
Interpellációs válasz Békés Város Önkormányzata Képviselő-testületének 2018. szeptember 26-i
ülésére

Sorszám: Tárgy:

Balázs László

P)/16 interpellációs válasz

Dö,ztcsho:atal módja:

Egyszerű többség

Tárgyalás ;nócüa: ElÖkészílelie:

Nyílt ülés Gál András osztályvezető, Műszaki
Osztály

Tisztelt Képviselő Ur!

Interpellációk:

Az utcák állapotával kapcsolatosan levélben és személyesen is többször jelezték. mint kerületi
képviselőnek az alábbi problémákat:
1. a Sebők-kerti kert tulajdonosok kérték személyesen. majd levélben a mellékelt rajz szerinti

út javításához zúzott követ. A munkát a lakosok elvégeznék. ha ezzel tudnak segíteni,
2. szintén kérnék a rajzon feltüntetett erdö illegálisan lerakott szeméttöl való megtisztításáL

felszámolását,
3. a Kölcsey u. 29. szám alatt lévő lakó jelezte. hogy a 31. szám alatt lévő lakatlan ingatlan

előtt áldatlan állapotok vannak.
4. a Bercsényi u. 5 és 16 szám alatti szintén lakatlan ingatlan előtt ig hasonlóan elhanyagolt

járhatatlan a járda.
Kérem a szükséges intézkedést megtenni, a lehetőségekhez képest az anyag biztosításával.

Válaszok:

I. A Sebők-kerti lakosok tőlünk csak az általuk az útra hordott törmelék úthengerezését kérték.
20 m3-nyi anyag csak erre az útra való szállítását jelenleg nem tudjuk anyagi okok miatt
megoldani, kérjük a lakosság türelmét.

2. Az illegálisan elhelyezett szemét elszállításáról haladéktalanul intézkedünk.
3 .A Kölcsey utca 31. számú ingatlan tulajdonosait felszólítottuk a közterület kaszá]ására,

tisztán tartására. Amennyiben nem tesznek eleget kötelezettségeiknek. kényszerkaszálást
rendel el az Onkormányzat az érintett területen.

4. Az ingatlanok előtti közterület le lett kaszálva.

Kérem válaszom elfogadását.

Békés, 2018. szeptember 21

Izsó Gál



-—

—

lv%‘Ojor921fl

‘413kfXt1151

UH575“Áa23

12n311h)4tiflridS,3

97dfl325

SJ,35bfl7Y»ra2d7Z
?

223H‘jyyi/Lzysj.

%0212‚i31JL3Lrá3)1nq

a9NPL
Jne,LiroL/

-i

7-
---

-

r1on.fl;;
ó?W?rrVp,tZ2ifl5

-‚4flCt/to)1rkiO76’nPC.9»s3flfl

19Ú152SqjiZl22/In/b’YZSZÉflJ7t7Y773J,J
fl7lbaitVA6’oJrzJMv,9

»Únf7b4fl07257?SY1#z2YoonOQflr1»J

12yJ371Q43S#Z/f9195’114fl

7’‚2uJS/,ldfl

yrnpI

OJOSOIfl

!-9Z.iaqwajdozssiozMou4aIpna)_9Ias!AdNU1EL(UVWJOIUOS0Jy1\S»flZSUflt%S9!3IIOdfl)UI



Interpellációs válasz Békés Város Önkormányzata Képviselő-testületének 2018. szeptember 26-i
ülésére
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Interpellációs válasz Békés Város Önkormányzata Képviselő-testületének 2018. szeptember 26-i
ülésére

Sorszám: Tárgy:

Dr. Seres István

1’iy/1 6 interpellációs válasz

Dö;ushozataI módja:

Egyszerű többség

Tárgyalás mócüa: Előkészücüc:

Nyílt ülés Gál András osztályvezető, Műszaki
Osztály

Tisztelt Képviselő Úr!

Interpelláció:

Jelezték felé, hogy a Pacsirta utcán nagyon nagy kátyúk vannak. Ezt a problémát még a rossz
idő előu kezelni kell. mivel az utcában sok idős ember él.

Válasz:

A polgármester Úr a testületi ülésen felkérte a BKSZ Kft. ügyvezetöjét a nagyobb kátyúk
feltöltésére. Haladéktalanul értesíteni fogjuk. amint a munkákkal végzeÉt a BKSZ Kit.

Kérem válaszom elfogadását.

Békés, 2018. szeptember 21. (

Izsó GEor
polgárMester



Interpellációs válasz Békés Város Önkormányzata Képviselő-testületének 2018. szeptember 26-i
ülésére

Sors:ánz:
- Tárgy:

Koppné Dr. Hajdú

}‘i)/16 interpellációs

Dö,,íúsho:c,íal módja:

Egyszerű többség

Tárgyalás ‘nócűa: Előkészílelle:

Nyílt ülés Kálmán Tibor alpolgármester

Tisztelt Képviselő Asszony!

I nterpellác ló:

Kálmán Tibor alpolgármester úrtól kérdezi, hogy a terembérleti szerződések ügyben van valami
információja? Azonnali kérdésként teszi Fel. de az írásban adott választ is elfogadja.

Válasz:

Békés Város sportűnanszirozásának aktualizálása napirenden van, melynek része az

önkormányzati tulajdonban lévő sportlétesitménvek használatának, annak dijazásának
egységesítése is. Jelenleg két ilyen helyszín van: a Városi Sportcsarnok és a Városi Sportpá]ya.
Mindkettő üzemeltetője a Békés Városi Kecskeméti Gábor Kulturális Sport és Turisztikai
Központ. A tervezet szerint a jövőben az alábbi vázra épülnek fel a létesítményeket használó
szervezetek, magánszemélyek számára a bérleti szerződések:

• A létesítmények napi időbeosztásáról. az ehhez szükséges szerződések megkötéséről az
üzemeltető gondoskodik.

• Az éves vagy szezonális, egyösszegű terembérleti szerződések helyett egy olyan, órára
lebontott. óradíjat meghatározó keretszerződések megkötése történik meg, mely
figyelembe veszi, hogy az adott szervezetek, tömegsport csoportok a TAO támogatást
igénybe tudják-e venni, illetve figyelembe veszik a sportszen’ezetek önkormányzati
ingatlanra Fordított fejlesztéseit is:

o Sportcsarnok: 8000.- Ft—Áfa/óra. illetve 6000.- Ft±ÁFA/óra.
o Sportpálya tornaterem: 4500.- Ft—Áfa/óra, illetve 3500.- Ft—ÁFA/óra,
o Sportpálya labdarúgó pályák: 8000.- Ft—Áfa/óra. illetve 6000.- Ft—.FA/óra,
o Sportpálya atlétika pályák: 2000.- Ft±Áfa/óra, illetve 1000.- Ft±ÁFA/óra.
o Sportpálya konditerern: 2000.- Ft+ÁfWóra, illetve 1000.- Ft+ÁFA/óra.
o Egy szervezet, amennyiben pályázati, vagy egyéb nem önkormányzati forrásból

fejlesztést hajt végre az önkormányzati ingatlanon, akkor abban az esetben az
Önkormányzat által is elismert fejlesztés összege levonható az éves
keretszerződés összegéből. maximum 5 millió Forint értékhatárig.

• A fenti alapokon nyugvó sportlétesítmény használati szerződés tervezet bevezetése
2019-ben javasolt. mivel ajelenlegi szezonra a szerződések megkötésre kerültek.



Interpellációs válasz Békés Város Önkormányzata Képviselő-testületének 2018. szeptember 26-i
ülésére

Kérem válaszom elfogadását.

Békés, 2018. szeptember 21.

Izsó G ‘bor
polgár ester



Interpellációs válasz Békés Város Önkormányzata Képviselő-testületének 2018. szeptember 26-i
ülésére

Sorszám:

Rácz Attila

II43/1 6 interpellációs válasz

Döntéshozatal módja:

Egyszerű többség

Tárgyalás módja: Előkészítette:

Nyílt ülés Gál András osztályvezető, Műszaki
Osztály

Tisztelt Képviselő Ik!

Interpelláció:

A Rernényhír Intézményfenntartó Központ Békés, Jantyik M u. 2 1-25. számú ingatlan mellett
található energiatorony (volt Torony Rádió) ügyében interpellál. Korábban a torony első
szintjén működött rádió épületrész szépen felújitásra került. Tudomása szerint az ügyvezető
korábban jelezte az önkormányzat irányába, hogy a torony több helyen, egészen a főldszintig
leázik, és az épületen súlyos károk keletkeztek. a vasbeton szerkezet teljes mértékben az
enyészet útján van.

Meg kell vizsgálni. hogyan lehet konzerválni, megőrizni az épület állagát, a további beázásokat
megszüntetni. Valószínű az épület szigetelésével van probléma. A további épületromlás
elkerülése végett, állagmentést vagy egy rövid-hosszabb távú koncepciót ki kell találni.

Válasz:

Polgármester Ur a testületi ülésen jelezte, hogy az épület átvizsgálása folyamatban Van.
Amennyiben ez elkészült. a megállapításokról tájékoztatni fogjuk Képviselö Urat. A vizsgálat
megállapításai után szükséges valamilyen koncepció kidolgozása az épület állagmegóvására,
amelyet majd a Képviselő-testület elé terjesztünk.

Kérem válaszom elfogadását.

Békés, 2018. szeptember 21.

Izs tibor
pol ár lester


